
Protokół Nr 32/19 
posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta Łodzi, 

które odbyło się 18 października 2019 r. w godzinach 840– 950  
 
 
W posiedzeniu Kolegium udział wzięli: 
 
1. Hanna Zdanowska - Prezydent Miasta 
2. Barbara Mrozowska-Nieradko - Sekretarz Miasta 
3. Krzysztof Mączkowski - Skarbnik Miasta 
4. Tomasz Jakubiec - Dyrektor Departamentu Prezydenta 
5. Robert Kolczyński - p.o. Dyrektora Departamentu Architektury  

i Rozwoju 
6. Jarosław Chwiałkowski - p.o. Dyrektora Departamentu Pracy, Edukacji  

i Sportu 
7. Robert Kowalik - p.o. Dyrektora Departamentu Polityki Społecznej  

i Zieleni 
8. Paweł Bliźniuk - p.o. Dyrektora Departamentu Obsługi  

i Administracji 
9. Ireneusz Wosik - Dyrektor Biura Audytu Wewnętrznego i Kontroli 
10. Agnieszka Dyśko - p.o. Zastępcy Dyrektora Biura Prezydenta 
11. Małgorzata Wojtczak - Dyrektor Wydziału Budżetu 
12. Elżbieta Staszyńska - Zastępca Dyrektora Wydziału Prawnego 
13. Katarzyna Korowczyk - Dyrektor Wydziału Organizacyjno-

Administracyjnego 
14. Aleksandra Hac  - kierownik w Biurze Rzecznika Prasowego 

Prezydenta Miasta 
 

 
Ponadto w posiedzeniu wzięły udział inne osoby wyszczególnione w dalszej części protokołu. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła Hanna Zdanowska – Prezydent  Miasta. 
 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 

 
 
1. Projekty zarządzeń Prezydenta Miasta Łodzi w sprawach: 
 

1/ ogłoszenia i przeprowadzenia ustnego przetargu nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości położonej w Łodzi przy szlaku Łódź-Koluszki oraz powołania 
Komisji Przetargowej; 

 
2/ wprowadzenia „Wytycznych dla elementów stanowiących ochronę zieleńców oraz 

ciągów pieszych i rowerowych, do stosowania na terenie miasta Łodzi”. 
 
 

2.  Informacja dotycząca sprawy związanej z usuwaniem drzew lub krzewów na 
terenie miasta. 
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Ad. 1.1.  Projekt zarządzenia Prezydenta Miasta Łodzi w sprawie ogłoszenia  
i przeprowadzenia ustnego przetargu nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości 
położonej w Łodzi przy szlaku Łódź-Koluszki oraz powołania Komisji 
Przetargowej przedstawił p.o. dyr. Wydziału Zbywania i Nabywania 
Nieruchomości Marek Jóźwiak. 

 
 
Po przeanalizowaniu projektu zarządzenia Kolegium postanowiło zarekomendować je 
Prezydent Hannie Zdanowskiej do podpisu. 
 

 
Projekt zarządzenia stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
 
Ad. 1.2. Ze względu na brak spełnienia wymogów formalnych przez projekt zarządzenia  

w sprawie wprowadzenia „Wytycznych dla elementów stanowiących ochronę 
zieleńców oraz ciągów pieszych i rowerowych, do stosowania na terenie miasta 
Łodzi” Prezydent Hanna Zdanowska poleciła Dyrektorowi Biura Architekta Miasta 
uzupełnienie braków formalnych, a następnie przedstawienie projektu w ciągu 
tygodnia do podpisu. 

 
 
Ponadto Pani Prezydent poleciła Dyrektorowi Zarządu Dróg i Transportu: 
1)  przedstawienie dokumentacji dotyczącej zamontowanych elementów ochraniających 

zieleńce oraz ciągi komunikacyjne na terenie miasta wraz z informacją na temat ich 
stanu technicznego i propozycją poprawy ich estetyki; 

2)  doprowadzenie w ciągu 1 roku do wymiany zniszczonych elementów ochraniających 
zieleńce oraz ciągi komunikacyjne na elementy zgodne z wzorami określonymi  
w ww. zarządzeniu; 

3)  w przypadku rozpoczętych inwestycji – zobowiązanie wykonawców do montażu 
elementów ochraniających zieleńce oraz ciągi komunikacyjne wykonanych  
z materiałów wysokiej jakości. 

 
 
Projekt zarządzenia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
 
Ad. 3.  Informację dotyczącą sprawy związanej z usuwaniem drzew lub krzewów na 

terenie miasta przedstawiły: p.o. z-cy dyr. Wydziału Dysponowania Mieniem 
Agnieszka Dobrucka, dyr. Zarządu Inwestycji Miejskich Agnieszka 
Kowalewska-Wójcik oraz naczelnik w Zarządzie Inwestycji Miejskich Justyna 
Krakowiak. 

 
 
Prezydent Hanna Zdanowska przyjęła informację i zaakceptowała rekomendacje Wydziału 
Dysponowania Mieniem, z wyjątkiem rekomendacji dotyczącej drzewa wskazanego  
w pkt. 1 wykazu (klon zwyczajny), na którego wycinkę Pani Prezydent nie wyraziła zgody. 
Jednocześnie Pani Prezydent wyraziła niezadowolenie z powodu konieczności usunięcia 
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kolejnych drzew rosnących na terenie nieruchomości w związku z prowadzonymi 
inwestycjami. 
 

 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 
 
 
Na tym posiedzenie Kolegium zakończono. 

 
 

Posiedzeniu przewodniczyła: 
 
 
 

Hanna ZDANOWSKA 
Prezydent Miasta 

 


